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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

 

Készült: 2023. október 25. napján (szerdán) 16 órakor a Városháza dísztermében (9241 

Jánossomorja, Szabadság utca 39.) megtartott rendes képviselő-testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint (1. melléklet)  

 

 

Lőrincz György: Köszöntötte a megjelenteket a képviselő-testület ülésén. Külön köszöntötte 

az egyes beszámolókhoz érkezett vendégeket. Elnézést kért, hogy a Városházán folyó felújítási 

munkák miatt a képviselő-testület nem az ülésteremben tartja ülését. Megállapította, hogy a 

képviselő-testület határozatképes, minden képviselő-testületi tag jelen van. Ismertette a 

képviselő-testületi ülés napirendjét a meghívónak megfelelően.  

 

Egyéb módosító indítvány, kiegészítés nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a napirend elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 152/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete a következő napirendet fogadta el: 

 

1. A Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság, Jánossomorjai Polgárőrség, 

Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a Mosonmagyaróvári 

Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság, Jánossomorjai ÖTE beszámolója 

 

2. Az AQUA Kft. beszámolója 

 

3. A Kék Bagoly Bölcsőde szervezeti-és működési szabályzatának módosítása 

 

4. Jánossomorja Város köztisztaságáról szóló önkormányzati rendelet-tervezetének 

véleményezése 

 

5. A helyi választási bizottság tagjainak, póttagjainak megválasztása 

 

6. Ingatlanügy 

 

7. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

8. Egyéb ügyek 

 

9. Az önkormányzati bérlakásokra kiírt pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 
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1./ A Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság, Jánossomorjai Polgárőrség, 

Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a Mosonmagyaróvári Hivatásos 

Tűzoltó-parancsnokság, Jánossomorjai ÖTE beszámolója – 3. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 1./ napirendi pont a Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság, 

Jánossomorjai Polgárőrség, Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a 

Mosonmagyaróvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság, Jánossomorjai ÖTE beszámolója.  

 

1/1. Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság beszámolója 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság beszámolója 

következik. Megkérte a Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság képviselőjét, hogy 

mutatkozzon be elsőként a képviselő-testületnek. 

 

Horváth Attila: Bemutatkozott a képviselő-testületnek. Horváth Attila rendőralezredes a 

Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányságról. Köszöntötte a képviselő-testület tagjait maga és 

elöljárója, Szabó Jenő rendőrezredes nevében, aki nem tud jelen lenni. A beszámoló elkészült 

és írásban előterjesztésre került. A beszámolót Baán József alezredes úr készítette, a helyi 

rendőrőrs parancsnoka. Elmondta, hogy a beszámoló utal bizonyos problémákra és azok 

megoldására is, illetve feszegeti továbbá azon közbiztonsági problémákat, amelyek érintik a 

várost. Kérte a Képviselő-testület kérdéseit, észrevételeit. Kiemelte, hogy a legnagyobb 

problémának Jánossomorján a tehergépjármű forgalmat látja. A Rendőrség azon van, hogy 

ezeket a problémákat megoldja rendőri eszközökkel, azonban ehhez kell egy törvényi háttér, 

mely részben megvan. Hangsúlyozta, hogy a rendőrőrs nem nagy létszámú, de annál 

erőteljesebben dolgozik. Kiemelte, hogy nagyobb létszámú őrs nagyobb rendet tudna tartani. 

Elmondta továbbá, hogy a vármegyei rendőrkapitányság írásbeli utasítást adott a tehergépjármű 

forgalom ellenőrzésére a Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság Közlekedésrendészeti és 

Közrendvédelmi Osztályának, ennek megfelelően a tehergépjárműforgalmat ellenőrizzük. 

Elmondta továbbá, hogy a Csornai Rendőrkapitányságot is megkeresték a tehergépjármű 

forgalom „szűrése” érdekében. Kiemelte a gazdasági szereplők és városlakók közötti 

érdekellentétet. Hangsúlyozta, hogy mindenképpen nyugodt, biztonságos közlekedést kell 

biztosítani. Kiemelte továbbá, hogy a közlekedésbiztonság nem rossz a településen a 

forgalomhoz viszonyítva. A másik problémának az illegális migrációt látja. Kiemelte, hogy az 

illegális migráció egy része bűnügyi és közlekedési bűnügyi események, melyek elrémisztik, 

hogy milyen szintet ölt a járásban, vármegyében. Kiemelte, hogy az embercsempészek már a 

polgárőr egyenruhától is megijednek, menekülnek. Másik sarkalatos problémának látja, hogy 

például magánudvarokba hajtanak be, mely nagyon veszélyes. Hangsúlyozta, hogy rendkívül 

kemény küzdelem az illegális migrációval, hiszen a bevonásra kerültek az osztrák és szlovák 

állományok is. Kérte a képviselő-testületet a további összefogás érdekében. Kérte, hogy minden 

közlekedőt intsünk óvatosságra, hívjuk fel a figyelmet, hogy vigyázzunk magunkra, egymásra. 

Kiemelte, hogy az elkövetett bűnügyi cselekmények visszaszorultak a településen. Elmondta, 

hogy korábban 40 fő volt egy alosztály, akinek a munkáját szervezte, ezzel szemben most az 

osztályon 51 fő státusz van, ebből 26 fő dolgozik közterületen. Hangsúlyozta, hogy 

Jánossomorján mindent megtesznek a jó és nyugodt közbiztonság megteremtése érdekében. 

Véleménye szerint jó a közbiztonság a településen. Megköszönte, hogy Polgármester Úr szem 

előtt tartja a közlekedésbiztonságát, közbiztonságot. Megköszönte a kamerarendszer 

létrehozását, mely nagy segítséget nyújt a kapitányságnak, más hatóságoknak is.  
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Lőrincz György: Megköszönte a beszámoló elkészítését, illetve az elhangzott kiegészítést. 

Hozzá kíván szólni a beszámolóhoz. Ismertette, hogy a mai napon is történt egy migráns elfogás 

a településen, melyet civil rendszámmal közlekedő osztrák rendőrök hajtottak végre. Sokszor 

olyan érzése van, mintha a „Cobra 11 forgatásán” lenne. Véleménye szerint ez a fajta elfogás 

már veszélyes a közlekedőkre. Kérte, hogy az osztrák hatóságok figyelmét hívják fel a nagyobb 

körültekintésre, a többi közlekedő biztonsága érdekében. Kérte továbbá, hogy az elfogásokat, 

üldözéseket lehetőleg a külterületen valósítsák meg. Aggodalmát fejezte ki, hogy a jövőben a 

szabályosan közlekedőket is kár, baleset érheti. 

 

Horváth Attila: Elmondta, hogy a magyar szabályozásban nincs üldözésre lehetőség, 

maximum követésre. Véleménye szerint a migráció nem az a kategória, amikor a járműveket 

üldözni kelljen. Valóban az osztrák és szlovák rendőrök másként hatják végre a 

beavatkozásokat, valószínűleg más utasítást, eligazítást kapnak. Elmondta továbbá, hogy 

vezetői szintre továbbítja az észrevételeket. Egyért Polgármester Úr észrevételeivel. Elrettentő 

példaként látja továbbá a roncsokat.  

 

Maglódi Zsolt: Elmondta, hogy érkezett hozzá egy megkeresés ezzel kapcsolatban. Kiemelte, 

hogy az üldözés során a gyalogosok érezték magukat veszélyben, mert az osztrák rendőrség 

szirénákat, megkülönböztető jelzéseket nem használta.  

 

Horváth Attila: Valóban, helyes a meglátás. Elmondta továbbá, hogy a megkülönböztető 

jelzést különös indokkal lehet használni a belső normák alapján, azonban az osztrák hatóságok 

másként használják saját szabályrendszerük miatt. De egyetért azzal, hogy valóban nem 

használják a megkülönböztető jelzést. Megígérte, hogy az észrevételeket a vezetői fórumon, 

parancsnoki értekezleten, illetve a szakmai értekezleten el fogja mondani. 

 

Horváth Dániel: Érdeklődött, hogy a belterületen, illetve a Császárréti úton elhagyott 

gépjárművek kinek a hatáskörébe tartoznak, a Rendőrség nem tud-e eljárni. Nem érzi, hogy az 

elhagyott gépjárművek kezelése során előrelépés történt volna. A Magyar Közút Zrt-t 

megkereste az önkormányzat a Tarcsai utca felől beérkező forgalom csillapítása érdekében. A 

levélben a forgalomlassító sziget kialakítását javasoltuk, azonban a Magyar Közút Zrt. a 

trafibox lehetőségét ajánlotta az önkormányzatnak. Érdeklődött, hogy a trafiboxal kapcsolatban 

mi az álláspontja a Rendőrségnek. 

 

Horváth Attila: Elmondta, hogy a trafibox kihelyezését az önkormányzatnak kell 

finanszírozni, a Rendőrség pedig üzemelteti, illetve használja. Az önkormányzat, ha a létesítés 

mellett dönt, partner lesz a Rendőrség. 

 

Lőrincz György: Korábban az volt a probléma a trafibox kihelyezéssel, hogy a műholdas 

lefedettség nem volt megfelelő minden javasolt helyszínen. Valóban, ha mi finanszírozzuk, 

akkor az illetékes rendőrkapitánysággal kell egyeztetni és megállapodást kötni a működtetés 

érdekében.  

 

Horváth Attila: Véleménye szerint ezt részletesen ki kell dolgozni, de az biztos, hogy ha lesz, 

működtetni fogjuk. Tájékoztatta továbbá a testületet, hogy 2023. október 27-én lesz az új 

rendőrkapitány beiktatása. Szabó Jenő kapitányságvezető Úr rendelkezési állományba vonul, 

dr. Székely György rendőr alezredes Úr vezeti a kapitányságot ezt követően. Az elhagyott 

gépjárművek esetén a közterület-felügyeletnek, vagy a jegyzőnek 30 napos figyelmeztetést kell 

kihelyezni a jogkövetkezményekkel, majd harminc napon túl el lehet szállítani egy 

gyűjtőhelyre.  



oldal 4 / 20 

 

 

Winkler László: Véleménye szerint alvázszám alapján fel lehet szólítani az érintett 

gépjárműtulajdonosokat. Emlékeztetett arra, hogy korábban halálesetnek kellett történni, hogy 

egy elhagyatott autót elszállítsanak.  

 

Molnár Gábor: Érdeklődött, hogy jól érzi-e, hogy az osztrák hatóságoknak az az érdeke, hogy 

Magyarországon fogják el az illegális migrációban részt vevőket. 

 

Horváth Attila: Igen, egyébként ez egy sikertörténet, hogy milyen jól tud a magyar hatóság az 

osztrák és szlovák hatóságokkal együtt dolgozni. Megjegyezte, hogy akár fegyverhasználat is 

történhet a társhatóságok részéről. 

 

dr. Mihályi Zsuzsanna: Elmondta, hogy egy betege kereste meg, hogy a tanyájára beköltözött 

egy hajléktalan. Érdeklődött, hogy a rendőrség tud-e segíteni ebben. 

 

Horváth Attila: Elmondta, hogy a 112-es segélyhívón kell bejelenteni, a rendőrség kivizsgálja 

az esetet. 

 

Lőrincz György: Megköszönte osztályvezető úr válaszait. Várjuk Dr. Székely György 

kapitányságvezető urat újra szülővárosában. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette el a Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság beszámolójának 

elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 153/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság beszámolóját az előterjesztés mellékletét képező 

tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Horváth Attila, a Mosonmagyaróvári Rendőrkapitányság képviselője elhagyta az üléstermet.  

 

1/2. Jánossomorjai Polgárőrség beszámolója 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Jánossomorjai Polgárőr Egyesület beszámolója 

következik. Elmondta továbbá, hogy Elnök Úr jelezte, hogy nem tud részt venni betegség miatt 

a képviselő-testület ülésén, azonban a szervezet tagjai részt vesznek az ülésen. Megkérdezte, 

hogy kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni. 

 

Gémes Attila: Nem kíván szóbeli kiegészítést tenni a beszámolóhoz, várja a kérdéseket. 
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Horváth Dániel: Elmondta, hogy a beszámolóban szerepel a toborzás az önkormányzat 

segítségével. Érdeklődött, hogy vannak-e konkrét elképzelések a toborzással kapcsolatban. 

 

Gémes Attila: Elmondta, hogy ez a jövőre vonatkozó kérés a JTV és az Önkormányzat 

együttműködésében Elnök Úr felépülését követően. Jelenleg 23 fős a létszám, melyből 3 fő 

ifjúsági polgárőr.  

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a toborzásban a város partner saját hirdető felületeivel 

bármikor, de a felhívást az egyesületnek kell összeállítani. 

 

Molnár Gábor: Elmondta, hogy volt korábban is toborzási hirdetés, a boltban ki volt 

függesztve. Megköszönte az Egyesület munkáját. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy jó a lakosság közérzete a közbiztonsággal összefüggésben, 

ezért nem érzi a lakosság, hogy tennie kell valamit.  

 

Lőrincz György: Megköszönte az Egyesület munkáját. Kérte, hogy tolmácsolja az Egyesület 

tagjai felé is a Város köszönetét. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Jánossomorjai Polgárőrség beszámolójának 

elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 154/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Jánossomorja 

Polgárőrség beszámolóját az előterjesztés mellékletét képező tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A Jánossomorjai Polgárőrség képviselői elhagyták az üléstermet. 

 

1/3. Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a Mosonmagyaróvári 

Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság beszámolója  

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a 

Mosonmagyaróvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság beszámolója következik. Ismertette 

továbbá, hogy változás történt a szervezet élén, hiszen a korábbi vezető megyei 

igazgatóhelyettes lett. Kérte Szabó András Urat, hogy röviden mutatkozzon be a testületnek és 

egészítse ki a beszámolót, ha szeretné. 

 

Szabó András: Köszöntötte a képviselő-testület tagjait. Elmondta, hogy korábban volt már 

képviselő-testületi ülésen Jánossomorján, akkor még tűzoltóparancsnokként. Az elmúlt tíz 

évben tűzoltóparancsnoki beosztást látott el, mely a Tűzoltási és Műszaki Mentési Osztály 

vezetése volt. 2023. június 1-jétől megbízott kirendeltségvezetőként járok el, tevékenységem 
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kiegészült az iparbiztonsági hatósági, polgárvédelmi szakterületekkel is. Kiemelte, hogy a 

tűzesetek száma csökkenő tendenciát mutat, míg a műszaki mentés látványosan növekszik. 

Ennek oka, hogy a nagyszámú forgalom, tehergépjármű forgalom sok balesetet eredményez. 

Kiegészítést kíván tenni a Jánossomorjai ÖTE vonatkozásában is. A Jánossomorjai ÖTE 36 

jelzésből 35 esetben kivonult ki a káreseményekhez, míg 2023. évben 20 esetből 20 esethez. 

Örült, hogy az 1-es együttműködési kategóriát sikerült elérni az Egyesületnek, így a 

legmagasabb pályázati juttatáshoz tudnak hozzáférni. Véleménye szerint nagyon jól állnak az 

eszközökkel történő ellátottság terén is. Ha jól tudja, az Egyesület fecskendőcserét tervezi, 

melyhez szeretné kérni az önkormányzat további támogatását is. Megköszönte az Egyesület 

munkáját, hiszen sokat segítenek a hivatásos tűzoltóság munkatársainak. Elmondta, hogy több 

kérdés jut el a katasztrófavédelemhez a kéményseprés miatt, ezért rövid tájékoztatást kíván adni 

róla. Kiemelte, hogy magánszemélyek esetén sormunkaként érkeznek a kéményseprők, 

azonban a szolgáltatás a katasztrófavédelem honlapján is megrendelhető. A szolgáltatás 

magánszemélyeknek ingyenes, míg gazdálkodó szervezet esetén térítés köteles és kötelező a 

szolgáltatás igénybevétele. A gazdálkodó szervezetek a katasztrófavédelem weboldalán tudják 

megtekinteni, kiválasztani a szolgáltatót.  

 

Lőrincz György: Megkaptuk a tájékoztató anyagot, melyet minden éven megosztunk 

felületeinken, sőt ki is egészítjük a „Fűts okosan” kampánnyal is. Véleménye szerint a 

levegőminősége jelentősen romlik a fűtési szezon kezdetével, de nem csak Jánossomorján. Nem 

tudja, hogyan lehetne szankcionálni, ellenőrizni ezt. Véleménye szerint komoly 

egészségkárosító tényező a lakosság számára, ha sokan nem megfelelő tüzelőberendezést, 

tüzelőanyagot használnak. Kérte a Katasztrófavédelem segítségét. 

 

Szabó András: Nagy jelentőséggel bír a propaganda tevékenység. Véleménye szerint, ahol 

hangsúlyt helyeznek a megelőzésre, kevesebb a káresemény. Felhívta a figyelmet a tiszta 

fűtőanyagokra, illetve a műszakilag megfelelő berendezésekre. 

 

Maglódi Zsolt: Érdeklődött, hogy van-e lehetősége arra, hogy levegőminőséget mérjen adott 

helyen a katasztrófavédelem. 

 

Szabó András: Ha panaszbejelentés érkezik, megtesszük a szükséges intézkedéseket 

kéményseprő szakember bevonásával, azonban levegőminőség mérést nem tudunk végezni. Az 

ellenőrzésen jegyzőkönyv készül, melyben a kéményseprő rögzíti észrevételeit, például a 

kémény alulméretezett, vagy nem szabványos, további kivizsgálást igényelnek. Felhívta 

továbbá a figyelmet az önmagukat ajánló tolakodó kéményseprőipari vállalkozásokra.  

 

Horváth Dániel: Visszatérő probléma a hirtelen lezúduló csapadékvíz elvezetése. Felhívta a 

figyelmet, hogy bizonyos esetekben a lakók az esővizet a csatornába vezetik, ezzel túlfolyást 

okoznak. Érdeklődött, hogy ezzel kapcsolatban ki járhat el. 

 

Szabó András: Véleménye szerint érdemes a helyi polgárőrök, lakosok jelzését figyelembe 

venni erre vonatkozóan. Tájékoztatta továbbá a képviselőt, hogy a vízügyi szolgáltató illetékes 

a kérdésben, ott kell a panaszbejelentést megtenni. A szolgálató ún. füstös technikát alkalmazva 

ellenőrzi a bekötések helyességét.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 
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Lőrincz György: Megköszönte a Tűzoltó-parancsnokság munkáját. Szavazásra tette fel a 

Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a Mosonmagyaróvári Hivatásos 

Tűzoltó-parancsnokság beszámolójának elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 155/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a Mosonmagyaróvári Hivatásos 

Tűzoltó-parancsnokság beszámolóját az előterjesztés mellékletét képező tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szabó András a Mosonmagyaróvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség és a Mosonmagyaróvári 

Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetője elhagyta az üléstermet. 

 

1/4. Jánossomorjai Önkéntes Tűzoltóegyesület beszámolója 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Jánossomorjai Önkéntes Tűzoltóegyesület beszámolója 

következik. Köszöntötte Kránitz József parancsnokot és Winkler Lászlót az ÖTE elnökét. 

Megkérdezte, hogy kívánnak-e kiegészítést tenni a beszámolóhoz. 

 

Winkler László: Elmondta, hogy a beszámolóban elírás történt, helyesen 20 káresemény volt 

2023-ban. 

 

Kránitz József: Kiegészítést kíván tenni a beszámolóhoz. Elmondta, hogy 2023.  június 6-án 

volt nagy mennyiségű csapadékhullás, ekkor a korábbi húsz utcával szemben csupán öt utcából 

érkezett bejelentés. Kiemelte, hogy az elmúlt években sokat tett az önkormányzat a 

csapadékvízelvezetés megfelelő megoldása érdekében. Egy esetben a Kiss utcából érkezett 

jelzés, azonban a szennyvíz ömlött ki, így a vízszolgáltatót kellett értesíteni. 

 

Bella Zsolt: Örült, hogy a Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője így nyilatkozott az ÖTE 

működéséről. Véleménye szerint becsülendő az önkéntes tűzoltóság működése. Megköszönte 

a munkáját az Egyesületnek. Elmondta továbbá, hogy a jövő évben támogatná akár az 

egyenruha cseréjét is. 

 

Kránitz József: Elmondta, hogy valóban nem tudnak egységesen felöltözni, de mindegyik 

védőruha megfelel a hatályos előírásoknak. Példaként említette, hogy egy öltözet ruha 

körülbelül 300.000 Ft-ot tesz ki. Elmondta továbbá, hogy az eszközöket, berendezéseket 

rendszeresen ellenőrizni kell, mely nagy feladat az egyesület részére. Az ellenőrzést egy 

budapesti vállalkozás végzi. 

 

Winkler László: Valóban jól működik az Egyesület. Kiemelte, hogy a legújabb eszközök is 

rendelkezésre állnak és jó kapcsolatot ápolunk a hivatásos tűzoltósággal is. A jó kapcsolat 

megnyilvánul akkor is, mikor különböző helyszínekre vonulunk, vagy versenyeken 

találkozunk. A megyei igazgató is emlékszik a Jánossomorjai ÖTE-re, csak jó szót hallunk 
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Tőle. Bízik benne, hogy a továbbiakban is jó kapcsolatot tartanak fenn a hivatásos 

tűzoltósággal. Megköszönte a hivatásos tűzoltóparancsnokság munkáját és Kránitz József 

parancsnok úr hozzáállását. 

 

Lőrincz György: Megköszönte az Egyesület munkáját. Hangsúlyozta, hogy az 

alaptevékenységen felül is számíthat az Egyesületre a város, például a rendezvények 

biztosításánál. Kérte a Parancsnokot, hogy tolmácsolja a tagság felé is a város köszönetét. 

Számítunk a jövőben is munkájukra.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Winkler László: Bejelentette személyes érintettségét a Jánossomorjai ÖTE beszámolóval 

összefüggésben. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az érintettség miatt történő kizárást. 

 

A képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 156/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Jánossomorjai 

Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolójáról való döntésből Winkler László képviselőt 

személyes érintettség miatt kizárja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Jánossomorjai Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

beszámolójának elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 157/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Jánossomorjai 

Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolóját az előterjesztés mellékletét képező tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Kránitz József parancsnok elhagyta az üléstermet. 

 

2./ Az AQUA Kft. beszámolója – 4. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 2./ napirendi pont az AQUA Kft. beszámolója. Az AQUA 

Kft. képviselője nem tud részt venni az ülésen, a felmerült kérdésekre válaszolnak írásban. 

Megkérdezte, hogy van-e kérdés, észrevétel a beszámolóhoz. 
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Molnár Gábor: Kiemelte a beszámolóból, hogy sem hitele, sem tartozása nincs a 

közszolgáltatónak a negatív üzleti eredmény ellenére. Véleménye szerint azonban hosszú távon 

nem lesz fejlesztésre szánt keretösszeg, és nem lesz jövőkép sem. 

 

Lőrincz György: Igen, az AQUA Kft. a nehéz helyzet ellenére is stabil, mely kevés 

szolgáltatóról mondható el az országban. Igazad van abban, hogy nagyobb léptékű fejlesztések 

sajnos nem várhatóak a közeljövőben. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az AQUA Kft. beszámolójának elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 158/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy az AQUA Kft. 

beszámolóját az előterjesztés mellékletét képező tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3./ A Kék Bagoly Bölcsőde szervezeti-és működési szabályzatának módosítása – 5. 

melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 3./ napirendi pont a Kék Bagoly Bölcsőde beszámolója, 

melyet megtárgyalt a Szociális és Egészségügyi Bizottság. Felkérte Horváth Dánielt, a Szociális 

és Egészségügyi Bizottság tagját, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Horváth Dániel: Elmondta, hogy a bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Kék Bagoly Bölcsőde szervezeti-és működési 

szabályzatának módosítását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 159/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Kék Bagoly 

Bölcsőde szervezeti-és működési szabályzatát az 1. melléklet szerint jóváhagyja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 
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4./ Jánossomorja Város köztisztaságáról szóló önkormányzati rendelet-tervezetének 

véleményezése – 6. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 4./ napirendi pont a Jánossomorja Város köztisztaságáról 

szóló önkormányzati rendelet-tervezetének véleményezése, melyet megtárgyalt a Pénzügyi, 

Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy 

ismertesse a bizottság véleményét. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a szabályozás egy kivétellel egyező tartalmú a korábbival, a 

bizottság egyhangúan elfogadásra javasolja. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a rendelet-tervezettel történtő egyetértést, illetve a 

véleményezési eljárás lefolytatását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 160/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért Jánossomorja Város 

köztisztaságáról szóló önkormányzati rendelet-tervezetével. 

 

2) Felkéri a jegyzőt, hogy a rendelet-tervezetettel összefüggésben a véleményezésre 

jogosultak véleményét kérje ki. 

Felelős: dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő: 2023. november 15. 

 

5./ A helyi választási bizottság tagjainak, póttagjainak megválasztása – 7. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 5./ napirendi pont a helyi választási bizottság tagjainak, 

póttagjainak megválasztása. Átadta a szót, dr. Péntek Tímea jegyzőnek, helyi választási iroda 

vezetőjének. 

 

dr. Péntek Tímea: Elmondta, hogy két fő személyi változás történik a bizottság korábbi 

összetételéhez képest. A jelöltek vállalták a helyi választási bizottság tagja, póttagja megbízást. 

Tájékoztatta továbbá a testületet, hogy módosító indítvány nem nyújtható be az 

előterjesztéshez. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a helyi választási bizottság tagjainak, póttagjainak 

megválasztását az előterjesztés szerint. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 161/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 
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Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. évi 

XXXVI. törvény 23. §-a alapján a Helyi Választási Bizottság  

 

 

- tagjainak: 

 

Farkas-Urvald Nikolettát, 

Fördős Zoltánt, 

Lengyel Ferencet, 

 

- póttagjainak 

 

Vargyas Zsoltot, 

Horváth Attilát, 

 

választotta meg. 

 

Felelős: dr. Péntek Tímea HVI vezető 

Határidő: azonnal  

 

6./ Ingatlanügy – 8. melléklet 

 

6/1. Ingatlanügy – Jánossomorja, 0999 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozó kérelem 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az ingatlanügyek között több kérelem is szerepel. Elsőként 

a Jánossomorja, 0999 helyrajzi számú ingatlan bérleti lehetőségét tárgyalja a testület. A 

kérelmet megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Kérte 

Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság javasolja, hogy a képviselő-testület a soron 

következő képviselő-testületi ülésen tárgyalja tekintettel arra, hogy nem lehet megalapozott 

döntést hozni, a bizottság kiegészítő információkat kér a kérelmezőtől. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a bizottság javaslatát. 

 

A képviselő-testület 8 igen, 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 162/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Jánossomorja, 

0999 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozó kérelmet a soron következő képviselő-testületi 

ülésen kívánja tárgyalni. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 



oldal 12 / 20 

 

Határidő:  azonnal 

 

 

 

 

6/2. Ingatlanügy – Jánossomorja, 4128 és 4129 helyrajzi számú ingatlanok értékesítése 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Jánossomorja, 4128 és 4129 helyrajzi számú ingatlanok 

értékesítése a következő napirendi pont. A képviselő-testület értékesítésre kijelölte az 

ingatlanokat, és értékbecslés beszerzésére hatalmazta fel a polgármestert. Az értékbecslés 

tartalmát a vadásztársaság képviselője megismerte. A vadásztársaság ezen a vételáron nem 

kívánja megvásárolni. Az értékbecslésben 3350 Ft/m2 ár szerepelt. Felmerült egy hosszú távú 

bérleti szerződés lehetősége is, melynek lehetőségét a vadásztársaság elutasította. A kérelmet 

megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Kérte Lipovits 

Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság javasolja, hogy az önkormányzat az 

értékbecslésben foglalt áron értékesítse a területet. 

 

Molnár Gábor: Módosító indítványként javasolta, hogy a képviselő-testület ne értékesítse a 

területet, korábbi határozatát vonja vissza az értékesítésre történő kijelölésről. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a módosító indítványt, miszerint a képviselő-testület 

visszavonja 140/2023. (IX.19.) Kt. határozatát és nem kívánja értékesíteni az ingatlanokat. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 163/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy 140/2023. 

(IX.19.) Kt. határozatát visszavonja. 

 

2) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött továbbá arról, hogy a 

Jánossomorja, 4128 és 4129 helyrajzi számú ingatlanokat nem kívánja értékesíteni. 

 

3) Felkéri a polgármestert, hogy a kérelmezőt értesítse. 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: 2023. november 15. 

 

6/3. Ingatlanügyek – Településrendezési szerződés megkötése 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a következő ingatlanügy a településrendezési szerződés 

megtárgyalása. A kérelmet megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság. Kérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság javaslatát, véleményét. 
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Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság módosító indítványként kíván tenni a fejlesztő 

véleményét elfogadva.  A bizottság javasolja, hogy a szerződés 6.3. pontja egészüljön ki a 

következővel a további pont egyértelmű átszámozásával: Önkormányzat vállalja, hogy jelen 

szerződés aláírását követő 10 napon belül hatályon kívül helyezi a változtatási tilalom 

elrendeléséről szóló 6/2022 (IV. 13.) önkormányzati rendeletet. Bemutatta továbbá a 

településrendezési szerződésben vállalt kötelezettségeket, illetve biztosítékokat.  

 

Winkler László: Elmondta, hogy módosító indítványt nem kíván tenni. Az érintett ingatlanok 

követelését sikerült megvásárolni a vállalkozásomnak, ezen a területen lakóövezetet kívánunk 

kialakítani. Véleménye szerint a változtatási tilalom feloldása érdekében sikerült 

kompromisszumot kötni az önkormányzattal. Megköszönte az egyeztetések lefolytatását. 

Bejelentette személyes érintettségét a 6/3. Ingatlanügyek – településrendezési szerződés 

megkötése tárgyú napirendben.  

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az érintettség miatt történő kizárást. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 164/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

településrendezési szerződésről szóló szavazásból Winkler László képviselőt személyes 

érintettsége miatt kizárja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a településrendezési szerződés jóváhagyását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 165/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete jóváhagyja az 1. melléklet 

szerinti településrendezési szerződést a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és 

Ügyrendi Bizottság módosító javaslata alapján. 

 

2) Felkéri a polgármestert, hogy a kérelmezőt értesítse, valamint felhatalmazza a 

településrendezési és 5.10. pontban foglalt szerződés aláírására, illetve a szükséges 

jognyilatkozatok megtételére. 

 

3) Felkéri a jegyzőt, hogy a településrendezési kötelezettség tényének feljegyeztetésére a 

szerződés alapján az ingatlan-nyilvántartásba.  

 

Felelős: 1-2.) pont vonatkozásában Lőrincz György polgármester 

  3.) pont vonatkozásában dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő: 2023. november 30. 
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7./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról – 9. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 7./ napirendi pont a beszámoló a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról. Megkérdezte, hogy van-e kérdés, észrevétel a beszámolóhoz. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 166/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

8./ Egyéb ügyek  

 

8/1. Egyéb ügyek – Balassi Bálint Művelődési Ház és Könyvtár kérelme – 10. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az egyéb ügyek között három döntést igénylő ügy szerepel. 

Az első a Sós Antal Közösségi Ház üzemeltetéséről, illetve bérleti díjáról szóló kérelem. A 

kérelmet megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte 

Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy az egyik határozati javaslatot egyhangúan elfogadásra 

javasolja a bizottság. A második határozati javaslat vonatkozásában módosító indítványt kíván 

tenni a bizottság. A bizottság javasolja, hogy a határozat 2023. november 1-jén lépjen hatályba. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az előterjesztés szerinti javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 167/2023. (X.25.) Kt. 

határozat 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata az önkormányzat és intézményei energiaracionalizálása, 

illetve az energiafelhasználás csökkentése érdekében 2023. október 25-ei hatállyal az alábbi 

döntéseket hozta: 

 

1. Az önkormányzati intézményekben az alábbi hőmérsékleti értékeket kell alkalmazni: 

1.1. Megengedett legmagasabb hőmérséklet fűtési idényben az intézményekben: 

1.1.1. Munkaidőben, 1,5 méteres magasságban mérve: 
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1.1.1.1. Állandó tartózkodásra használt helyiségekben 21 C, kivéve a 

bölcsődében és az óvodákban, ahol 1 méteres magasságban 22 C lehet. 

1.1.1.2. Nem állandó tartózkodásra használt helyiségekben 18 C. 

1.1.2. Munkaidőn kívül, 1,5 méteres magasságban mérve: 19 C. 

1.2. Megengedett legalacsonyabb hőmérséklet azokban az intézményekben, ahol hűtésre 

van lehetőség: 25 C. 

2. A biztonsági és vészvilágítás kivételével tilos az önkormányzati épületek és műemlékek 

külső megvilágítása. 

3. Tilos a parkok, játszóterek, parkolók, temetők egyedi megvilágítása a központi közvilágítás 

kivételével 20 óra után. 

4. Este 21 órától reggel 5-ig tilos megvilágítani a reklámfelületeket. 

5. Vízmelegítő bojlerek felfűtési hőfokát maximum 55 C-ra kell beállítani. 

6. Az intézményekben a központi fűtésen kívül a dolgozóknak egyedi hőforrásokat bevinni és 

használni tilos. 

7. A Balassi Bálint Művelődési Ház és Könyvtár épületeinek működési idejét a fűtési 

időszakban csökkenteni kell az alábbiak szerint: 

7.1. A Városi Könyvtár pénteken, szombaton és vasárnap zárva tart. 

7.2. „A Helytörténeti Gyűjtemény zárva tart. 

7.3. A Sós Antal Közösségi Ház épületében a sport/mozgás tevékenységre irányuló 

csoportos órák esetén 17C, családi esemény esetén 21C, illetve igénybevétel 

nélküli időszakban 1,5 méteres magasságban 17 C lehet.” 

8. Jelen határozat elfogadásával egyidejűleg hatályát veszti Jánossomorja Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének 152/2022. (X.11.) Kt. határozata. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester, illetve valamennyi intézményvezető 

Határidő: folyamatos 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot a Pénzügyi, Gazdasági, 

Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság véleménye alapján. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 168/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Balassi 

Bálint Művelődési Ház és Könyvtár terembérleti és bérleti díjait 2023. november 1-

jei hatállyal az alábbiak szerint határozza meg: 

 

 

Balassi Bálint Művelődési Ház és Könyvtár 

I. Terembérleti díj 

 

 Megjegyzés Bérleti díj 
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Nagyterem teljes terem 120 000 Ft/alkalom 

- színpadtól a függönyig rész 2500 Ft/óra 

- függönytől a tükörig rész 2500 Ft/óra 

Előadó - 2500 Ft/óra 

Galéria - 2500 Ft/óra 

Tetőtéri előadó - 2500Ft/óra    

Művelődési Ház táborok részére - 30 000 Ft/hét 

Könyvtár - 2500 Ft/óra 

Sós Antal Közösségi Ház 

teljes épület 

(április 16-

október 15 

között) 

30.000 Ft/alkalom 

teljes épület 

(október 15-

április 15 

között) 

40.000 Ft/alkalom 

Sós Antal Közösségi Ház 
nagyterem  

csoportoknak 
2500 Ft/óra 

 

II. Egyéb bérleti díj 

Terület Bérleti díj 

Udvar  

- általános piaci használatra 250 Ft/m2 

- áramhasználat esetén piaci használatra 600 Ft/m2 

 

2) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött, hogy köznevelési 

intézmények mentesülnek a terembérleti díjak megfizetése alól. 

  

3) Döntött továbbá arról, hogy a helyi civil szervezetek mentesülnek a terembérleti díjak 

megfizetése alól, amennyiben az általa szervezett programok, versenyek a lakosság 

számára szabadon, ingyenesen látogathatóak. 

  

4) Felhatalmazza az intézményvezetőt, hogy a bérleti szerződéseket megkösse. 

 

5) Jelen határozat elfogadásával egyidejűleg hatályát veszti Jánossomorja Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének 47/2023. (III.29.) Kt. határozata. 

 

Felelős:  Lacknerné Fördős Klára intézményvezető 

Határidő:  azonnal 

 

8/2. Egyéb ügyek – Interreg Kisprojekt Alap - 11. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az egyéb ügyek között szerepel egy pályázati lehetőség, 

mely szóbeli előterjesztés. Az Interreg Kisprojektek Alap benyújtási határideje 2023. november 

15-e. A pályázat programfinanszírozásra használható fel, maximum 50.000 EURO támogatás 

nyerhető el. Az 50.000 EURO 5%-át kell önerőként biztosítani. A pályázatból Nagyfödémessel 

közösen programokat tudnánk megvalósítani 2024-ben a testvértelepülési kapcsolat 20 éves 

évfordulója alkalmából. Nagyfödémes partner a pályázat megvalósításában. A napirendet 
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megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits 

Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság támogatja a pályázat benyújtását és a szükséges 

2500 EURO önerő biztosítását az általános tartalék terhére. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a pályázat benyújtását, illetve a szükséges önerő 

biztosítását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 169/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy pályázatot 

kíván benyújtani az Interreg VI-A Magyarország-Szlovákia Program, HUSK SPF/2301 

kódszámú pályázati felhívására.  

 

2) Döntött továbbá arról, hogy a pályázathoz szükséges 5%-os önerőt (2500 EURO) a 

2023. és 2024. évi költségvetés terhére biztosítja. 

 

3) Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására, valamint a szükséges 

nyilatkozatok, intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: 2023. november 15. 

 

8/3. Egyéb ügyek – Polgármester jutalmazása – 12. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság előterjesztést kíván tenni a képviselő-testület felé. Megadta a szót, Lipovits Máté 

elnöknek. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy Alpolgármester Úr elküldött egy levelet a bizottság részére, 

melyben javaslatot tett a polgármester jutalmazására hathavi illetménynek megfelelően. 

Elmondta továbbá, hogy a 2023. évi költségvetés tartalmazza a szükséges fedezetet a jutalom 

biztosítására. Alpolgármester Úr kiemelte, hogy a polgármesterek illetményét törvény 

szabályozza, 2021-ben került utoljára módosításra, azóta az önkormányzatnál már több 

béremelés is történt, kivéve a polgármester törvényben rögzített illetményét, így egyetlen 

módon, jutalom biztosításával lehet bérkompenzációt nyújtani a polgármester számára. Ha 

figyelembe vesszük az inflációt, és az azóta bekövetkezett bérnövekedést, ez a kompenzáció 2-

2,5 havi jutalmat tesz ki. Látva továbbá a TOP Plusz pályázatok menedzselését is, támogatja a 

jutalom biztosítását a bizottság. Ismertette, hogy egyhangúan elfogadásra javasolja a bizottság 

a hathavi jutalmat. 
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Lőrincz György: Bejelentette személyes érintettségét a napirend vonatkozásában. Kérte a 

szavazásból történő kizárását. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az érintettség miatt történő kizárást. 

 

A képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 170/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a polgármester 

jutalmazásáról szóló előterjesztésről történő szavazásból Lőrincz György polgármestert 

személyes érintettsége miatt kizárja. 

 

Felelős: dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a polgármester jutalmazására vonatkozó előterjesztést. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 171/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

1. Jánossomorja Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közszolgálati tisztviselőkről 

szóló 2011. évi CXCIX. tv. 225/H. § (1) bekezdése alapján Lőrincz György polgármester 

részére 6 havi illetményének megfelelő összegű jutalmat állapít meg.  

 

2. A Képviselő-testület elrendeli a jutalom kifizetését az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló rendelet terhére a polgármester részére betervezett jutalom 

összegből.  

 

Felelős:  dr. Péntek Tímea jegyző  

Határidő:  2023. november 30. 

 

9./ Az önkormányzati bérlakásokra kiírt pályázatok elbírálása – 13. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 9./ napirendi pont az önkormányzati bérlakásokra kiírt 

pályázatok elbírálása. Kérte, hogy a napirendet Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c.) pontja alapján zárt ülés keretében tárgyalja. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a zárt ülés elrendelését. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 172/2023. (X.25.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 9./ napirendi 

pontot Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) 

bekezdés c.) pontja alapján zárt ülés keretében tárgyalja. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester  

Határidő:  azonnal 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a 9./ napirendi pontot a képviselő-testület döntésének 

megfelelően zárt ülés keretében tárgyalja. Megkérte a sajtó munkatársait, hogy a zárt ülés 

idejére hagyják el az üléstermet. 

 

A képviselő-testület ülése zárt ülés keretében folytatódott, a vendégek, sajtó munkatársai 

elhagyták az üléstermet. 

 

A képviselő-testület ülése a zárt ülést követően nyílt ülés keretében folytatódott. 

 

Közérdekű kérdések, bejelentések: 

 

Lőrincz György: Tájékoztatta a testület tagjait, hogy dr. Páll Viktória felmondta feladatellátási 

szerződését Jánossomorja Város Önkormányzatával. A felmondás megküldésre került a 

képviselő-testület tagjainak. A felmondási idő 2023. március 31-ig tart. A sajtóban már 

felvetődött a későbbiekben az állami praxis kezelés lehetősége is. 

 

dr. Mihályi Zsuzsanna: Valóban vannak ilyen tervek. A praxisok 15-20%-a üres, azonban 

Győr-Moson-Sopron Vármegye nagyon jó helyzetben van. Kiemelte, hogy szörnyű háziorvos 

hiány van országos szinten is. Véleménye szerint, ha felállna az orvosi kar nyugdíjas része, 

40%-os praxis betöltöttség maradna. Kérte, hogy jövő évben történjen egyeztetés a helyettesítés 

módjáról, asszisztencia biztosításáról. 

 

Lőrincz György: Szeretne rövid tájékoztatást adni a TOP Plusz projektek megvalósításáról. 

Kiemelte, hogy nagy feladatot ró rá, illetve a VÜMESZ és a KÖH munkatársaira a 8 pályázat 

egyidejű menedzselése. A kivitelezési munkák tervszerűen haladnak, minden remény megvan, 

hogy a szerződéses határidőre elkészülnek a projektek és a helyi közösséget fogják szolgálni. 

Megjegyezte, hogy a 4-5 számjegyű utak felújítása projekt összegéhez nem jutott hozzá a 

település állami és Európai Uniós döntés miatt. Az érintett települések Győr-Moson-Sopron 

Vármegye Önkormányzatának Elnökéhez fordultak a fennmaradt keretösszeg felhasználása 

érdekében. Tájékoztatta továbbá a testületet, hogy a köztemetők üzemeltetésére vonatkozó 

beszerzés lefolytatásra került. A következő időszakban az ANUBISZ Kft. látja el ezt a 

tevékenységet, 8 millió Ft+Áfa/év díjon. A kegyeleti közszolgáltatási szerződés megkötése 

folyamatban van. Tájékoztatta a képviselő-testület tagjait, hogy a következő rendes ülés 

várhatóan november 29-én, szerdán lesz ismét a Városháza dísztermében az épületben zajló 

felújítások miatt. 

 

Egyéb közérdekű kérdés, bejelentés nem hangzott el. 
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Lőrincz György polgármester a képviselő-testület ülését 18 óra 10 perckor berekesztette.  

 

K.m.f. 

 

Lőrincz György dr. Péntek Tímea 

polgármester jegyző 

 


